

تعميم رقم ( 08 ) Circular No

Date: 24/01/2021

التاريخ: 2021/01/24

To: Healthcare Facilities in the Emirate Abu Dhabi

إلى: المنشآت الصحية في إمارة أبوظبي

Subject: COVID-19 PCR Test for  
Healthcare Workers

الموضوع: فحص "PCR" كوفيد-19 للعاملين في مجال  
الرعاية الصحية

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

In the light of DoH efforts to fight the Covid-19 virus, and in implementation of the preventive measures to limit the spread of this virus, We would like to inform you that, with effect from this circular date, all workers in the healthcare sector are required to have a PCR test every 14 days. This applies to healthcare professionals, in addition to admin, technical, support staff and other staff.

في ظل جهود دائرة الصحة للتصدي لفيروس كوفيد-19، وتطبيقاً للإجراءات الوقائية للحد من انتشار هذا الفيروس، فإننا نود إعلامكم بأنه واعتباراً من تاريخ هذا التعميم يجب على جميع العاملين في قطاع الرعاية الصحية إجراء فحص "PCR" كل 14 يوماً. وينطبق هذا الأمر على المهنيين الصحيين بالإضافة إلى العاملين في الوظائف الادارية و الفنية و الدعم وغيرها من الوظائف.

This circular applies to all workers in the health sector, whether they have or have not received the Covid-19 vaccination.

ويسري هذا التعميم على جميع العاملين في قطاع الرعاية الصحية سواء كانوا حاصلين أم غير حاصلين على تطعيم كوفيد-19.

Noting that the cost will be covered under ABM for workers who have been vaccinated..

علماً بأنه سيتم تغطية التكلفة تحت البرامج الممولة من الحكومة للعاملين الحاصلين على تطعيم كوفيد 19.

For clarifications, kindly contact the Healthcare Quality Division via email to:

للاستفسار بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة جودة الرعاية الصحية عبر البريد الإلكتروني: [Quality@doh.gov.ae](mailto:Quality@doh.gov.ae)

[Quality@doh.gov.ae](mailto:Quality@doh.gov.ae)

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

آملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

Thanking you for your kind cooperation,,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication.

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.



د. جمال محمد الكعبي  
وكيل دائرة الصحة

